
Are Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 11 

 

Koosoleku toimumise koht: Are Kooli Suigu Lasteaed 

Koosoleku toimumise aeg: 14.03.2017 

Koosoleku algus 18.05 

Koosoleku lõpp 19.45 

Kohalolijad: Pille Kuusik - hoolekogu esimees, Kadri Jõemetsa, Tatjana Kakko, Karmen 

Leppoja, Elina Leiner, Marju Sepp, Kärt Pähkel, Reelika  Elleste, Kätlin Aaspalu, Merle Juss. 

Külalised:  direktor Anneli Uibu, õppejuhid Ülle Krusemann ja Aive Annuste ning sotsiaal-

pedagoog Kristi Kivisaar. 

 

Päevakord: 

Kooli ja lasteaia sisehindamise tulemused. 

Ettepanekud kooli kodukorra muudatusteks õpilasomavalitsuselt ja õppenõukogult. 

Lasteaias ja koolis heaoluküsitluse läbiviimine. 

Lasteaiaõpetajate seas tekkinud pinged. 

Jooksvad küsimused. 

 

1. Kooli ja lasteaia sisehindamise tulemused 

Anneli Uibu: Kokkuvõttes oli väga palju positiivset. Eriti meeldis loovtööde läbiviimise 

korraldamine.  

Direktorile tehti ettepanek heaoluküsitluste läbiviimiseks. Samuti tehti kaks ettekirjutust, 

seoses dokumentide kinnitamisega: 

- Are Kooli kodukorra kinnitamine 

- Are Kooli arenguvestluste läbiviimise korra kinnitamine. 

Eelnevalt olid hoolekoguliikmed tutvunud vastavate dokumentidega e-kirjade vahendusel. 

Are Kooli arenguvestluste läbiviimise korra kinnitamiseks toimus hääletus. 

Hoolekoguliikmed olid nõus ühehäälselt. 

 

2.  Ettepanekud kooli kodukorra muudatusteks õpilasomavalitsuselt ja õppenõukogult. 

-  Õpilasomavalitsuse ettepanek: koolimaja võiks avatud olla ametlikult alates 7.30. 

Õppenõukogu ja hoolekogu nõustusid. 

- Õpilasomavalitsuse ettepanek: õppetöö ajaks telefonid märkida hääletuks. Õppenõukogu 

arvamus: telefon peab olema hääletu ja kotis. Hoolekogu nõustus õppenõukogu ettepanekuga. 

- Õpilasomavalitsuse ettepanek: kui õpetaja saadab õpilase klassist välja peab õpilane seda ka 

täitma s.t. täidab õpetaja korraldusi. Õppenõukogu arvates poleks seda täiendavalt vaja lisada, 

kuna kodukorras on kirjas, et õpilane järgib tunnis aineõpetaja kehtestatud reegleid. 

Hoolekogu nõustus õppenõukogu arvamusega. 

- Õpilasomavalitsuse ettepanek: õpilasel peavad kaasas olema kõik õppevahendid, päevik 1-6 

klassis kohustuslik, 7-9 klassis vabatahtlik. Õppenõukogu arvamusel on päevik kohustuslik 

kõikidele. Hoolekogu nõustus õpilasomavalitsuse ettepanekuga. 

-  Õpilasomavalitsuse ettepanek: igapäevaseks riietuseks sobivad õlgupaljastavad topid-

kleidid ja dressid. Õppenõukogu  ja hoolekogu polnud selle ettepanekuga nõus. 

 Õpilasomavalitsuse arvamusel pidulik riietus ei pea olema ainult must- valge. Õppenõukogu 

ja hoolekogu nõustusid sellga, välja arvatud juhtudel, kui pole eelnevalt täpsemalt kokku 

lepitud. 

-  Õpilasomavalitsuse ettepanek: tunnustamisest pole kodukorras eraldi vaja kirjutada, piisab 

sellest kui viidata, et tunnustamine on lahti kirjutatud kooli õppekavas. Õppenõukogu ja 

hoolekogu olid ettepanekuga nõus. 



- Õpilasomavalitsuse ettepanek: õppetööks mittevajalikud ja ohtlikud esemed ( nagu näiteks 

terariistad, välgumihklid, tikud, säraküünlad ning teised kergesti süttivad ja plahvatusohtlikud 

esemed) on koolis keelatud. Keelatud esemed võetakse kooli juhtkonna juures hoiule ja 

esemed tagastatakse ainult lapsevanemale. Hoolekogu nõustus ettepanekuga. 

- Õpilasomavalitsuse ettepanek: klassijuhataja tutvustab iga õppeaasta alguses õpilastele 

kodukorda ning see allkirjastatakse nii õpilase, kui ka lapsevanema poolt. Hoolekogu nõustus 

ettepanekuga. 

Kodukorra muudatuste kohta toimus hoolekogu koosolekul hääletus. Kõik liikmed hääletasid 

muudatuste poolt. 

 

3. Lasteaias heaoluküsitluse läbiviimine. 

Pille Kuusiku ettepanekul jagunes hoolekogu kolmesteks gruppideks ning mõtles välja 

küsimusi, mida peaks heaoluküsitluses käsitlema. Ajurünnaku tulemusel jõuti paljude 

küsimuste ja teemadeni, mida kasutada. 

Moodustati töörühm, kes tegeleb küsimustega täiendavalt. Töörühma kuuluvad Pille Kuusik, 

Kärt Pähkel ja Karmen Leppoja. Heaoluküsitlus viiakse läbi hiljemalt maikuus. 

 

4. Muudatused lasteaiaõpetajate töökorralduses ja sellega seonduvad pinged. 

Anneli Uibu:  Töökorraldus jääb samaks. Pinget tekitas mõte õpetajate ümber 

komplekteerimisest rühmade vahel. Korradlati koosolekuid igas rühmas eraldi.  

Merle Juss: Kõik said oma mõtted välja öelda ning õhkkond rahunes. 

 

5. Jooksvad küsimused 

- Mida teha haigete lastega rühmas?  

Ülle Krusemann: Kui haige laps ikkagi tuuakse lasteaeda vaatamata rühmaõpetaja jutule, 

tegeleb probleemiga edasi õppejuht. Soovitati kaasata probleemi lahendamisse ka sotsiaal-

pedagoog. 

-  Pille Kuusik tutvustas Are Kooli sotsiaal-pedagoogi Kristi Kivisaart. Kristi lubas seista hea 

õpilaste, õpetajate ja lastevanemate eest. 

Hoolekogu otsustas, et sotsiaal-pedagoog võiks osaleda kõikidel hoolekogu koosolekutel. 

- Kärt Pähkel: Küsimus lastaia õppejuhile. Miks olid lapsed paljaste ülakehadega 

liikumistunnis? 

Õppejuht Ülle Krusemann: Lapsed võtsid särgid ära soojas siseruumis ja vabatahtlikult. Kuna 

see tekitas mõnes lapsevanemas probleeme, pole seda enam tehtud. 

 

Koosoleku juhataja  Pille Kuusik 

Protokollija Kadri Jõemetsa      
 


